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Председник Удружења пољопривредних произвођача Суботице Мирослав Матковић,
који је био на преговорима у Влади Србије, за Данас каже да је данас у 12 часова било
планирано да свих седам удружења пољоприврдника потпишу документ који је
договорен у Влади Србије, али да је то још под знаком питања.

  

  

Матковић каже да се упорно имплицира да су они били на преговорима с
Министарством пољопривреде, али да је истина да су пољопривредници преговарали с
премијерком Аном Брнабић.

  

„Нисмо, ми смо преговарали са председницом Владе Србије Аном Брнабић и министром
финансија Синишом Малим. Министарка Јелена Танасковић није ни била на
преговорима. Они то већ спуштају на нижу инстанцу“, рекао је он за Данас.

  

Шумадијски пољопривредници су разочарани договором који је постигнут са Владом
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Србије јер сматрају да део испуњених захтева није довољан за заустављање даље
пропасти те привредне гране. Кажу да су прихваћена само два и по захтева од укупно
седам.

  

Објашњава да је је било планирано да пољопривредници данас потпишу оно што је у
суботу договорено у Београду.

  

„Свих седам удружења је у контакту. Требало је данас у 12 часова да идемо да
потпишемо документ. Они су то вешто урадили, да дођемо одмах у недељу у 12, а нису
нам ни послали шта треба да потпишемо. Не свиђа нам се што се то тако ради, а тамо се
причало о искреним намерама“, каже он.

  

Свих седам удружења је тренутно у контакту и прави се нова понуда.

  

„Они сад траже да више никад не излазимо на протесте. Ми смо, ово што смо добили,
могли добити још пре две недеље, а опет су нас натерали да изађемо на улицу“, наводи
он.

  

Матковић додаје да није ни сигурно шта је договорено и да зато пољопривредници јуче
нису желели да дају изјаве.

  

„Ми се договарамо једно, а на папир се не стави оно што смо се договорили“, каже он.

  

(Данас)
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